

# Grundejerforeningen Holmehus

## Referat af bestyrelsesmøde afholdt 8. september 2015

### Dagsorden

1. Referat
2. Beretning
3. Regnskab
  - a. forening
  - b. vejfond
4. Opfølgning vej (Stenløsevej 13)
5. Opfølgning plads
6. Eventuelt

**Fremmødte:** Noah, Michael, Lars, Gert, Poul, Kasper

**Afbud:** ingen

#### Ad 1: Referat

Det er lagt ud på hjemmesiden uden rettelser eller kommentarer.

#### Ad 2: Beretning

Siden sidste møde: der har været pladsdag og der er en til 12. september, hvor der også er fest. Der er indkøbt et telt som skal tages i brug den dag. Der er kommet korrespondence fra HOFOR ang regnvandsafledning. Vi vil undersøge mulighederne for afledning af vand og mulighederne for økonomisk hjælp dertil. Morten (Merløsevej 51) og Merløsevej 61 ser ud til at være solgt, så der er nye medlemmer. Pladsmanden har problemer med at komme af med affaldet fra pladsdage da noget af det ikke må komme i de containere man får fra kommunen. Poul kommer med anhænger 12. september, så vi kan køre affald på genbrugsplads.

#### Ad 3: Regnskaber

Det går fornuftigt. Kontingenter er inddrevet. GRF har 156 tkr. Vejfonden har 401 tkr i kassen, og det er efter de arbejder der er udført i løbet af året. Lars orienterede lidt om hvilke udgifter der er afholdt. Der er ikke noget usædvanligt.

#### Ad 4: Opfølgning vej

Vi har korresponderet med Stenløsevej 13, som vi sendte en faktura til på grund af en ulovlig indkørsel, som vi lavede. Bestyrelsen har været i kontakt med Parcelhusejernes Landsforening og det viser sig at vi har lavet nogle små fodfejl i forhold til procedurer, varsling og svarmuligheder, og derfor kom et udvalg frem til et kompromis med medlemmet hvor der slås halv skade. Dette er erfaringer fra sagen og tips fra PL, som vi naturligvis vil tage i anvendelse til næste arbejde. Bestyrelsen bakker op om den beslutning der er taget, på trods af det tab, foreningen får på dette.

#### **Ad 5: Opfølgning plads**

Der er ikke bestilt container til weekendens pladsdag (12 september), da der kun kommer affald fra hæklipning og ukrudt, så er det nok med Pouls anhænger. Der er kontakt til HOFOR og de har tilbudt at afholde et informationsmøde – vi skal invitere pladsudvalget til dette møde.

#### **Ad 6: Eventuelt**

Der blev sat dato på generalforsamlingen: 17. november. Kasper tager sig af det praktiske (skaffe lokale, øl, vand, borde).

Der blev snakket praktikaliteter omkring pladsdag og fest. Der ser ud til at være nogenlunde styr på det.

Webmaster blev rettet op fordi der ikke er en kalender for 2015.

Næste møde er 27 oktober. Vi inviterer udvalgene på et etablissement i nærheden.